



National Capital  
Commission

Commission  
de la Capitale nationale

Canada



## **Rideau Canal**

Each winter the National Capital Commission turns the frozen surface of the Rideau Canal into the longest skating rink in the world. Stretching almost 8 kilometres through the centre of Ottawa, from Carleton University to the Parliament Buildings, the Canal is one of the Capital's most popular winter attractions.

The National Capital Commission is a Crown corporation representing the federal interest in the region. It is working to make Canada's Capital an interesting and exciting place.

For more information on the Commission and its programs, contact the Public Affairs Division at 161 Laurier Avenue West, Ottawa, Ontario K1P 6J6, or telephone (613) 992-4231 or 992-5473.

## **Le canal Rideau**

Chaque hiver, la Commission de la Capitale nationale transforme en surface glacée le canal Rideau qui devient ainsi la plus longue patinoire au monde, s'étendant sur près de huit kilomètres dans le centre d'Ottawa, de l'université Carleton aux édifices du Parlement. C'est l'une des attractions hivernales les plus populaires.

La Commission de la Capitale nationale est une société de la Couronne, qui représente les intérêts du gouvernement fédéral dans la région. Son but est de faire de la Capitale du Canada un lieu vivant et intéressant.

Pour de plus amples renseignements sur la Commission et ses programmes, communiquer avec la Division des affaires publiques au téléphone (613) 992-4231 ou 992-5473 ou écrire à l'adresse suivante: 161 ouest, avenue Laurier, Ottawa (Ontario) K1P 6J6.